

No. 13561. INTERNATIONAL CONVENTION ON THE SIMPLIFICATION AND HARMONIZATION OF CUSTOMS PROCEDURES. CONCLUDED AT KYOTO ON 18 MAY 1973¹

N° 13561. CONVENTION INTERNATIONALE POUR LA SIMPLIFICATION ET L'HARMONISATION DES RÉGIMES DOUANIERS. CONCLUE À KYOTO LE 18 MAI 1973¹

ACCEPTANCE of annex B.3² to the above-mentioned Convention

Notification received by the Secretary-General of the Customs Co-operation Council on:

13 April 1981

NEW ZEALAND

(With effect from 13 July 1981.)

With the following reservation in respect of Recommended Practice 16:

New Zealand legislation requires entries to be made of all goods unshipped at any port.

Certified statement was registered by the Secretary-General of the Customs Co-operation Council, acting on behalf of the Parties, on 18 May 1981.

ACCEPTATION de l'annexe B.3² à la Convention susmentionnée

Notification reçue par le Secrétaire général du Conseil de coopération douanière le :

13 avril 1981

NOUVELLE-ZÉLANDE

(Avec effet au 13 juillet 1981.)

Avec la réserve suivante à l'égard de la Pratique recommandée 16 :

La législation néo-zélandaise stipule que toutes les marchandises déchargées dans un port doivent faire l'objet d'une déclaration de marchandises.

La déclaration certifiée a été enregistrée par le Secrétaire général du Conseil de coopération douanière, agissant au nom des Parties, le 18 mai 1981.

¹ United Nations, *Treaty Series*, vol. 950, p. 269, as well as annex A in volumes 958, 981, 987, 989, 1019, 1023, 1025, 1029, 1031, 1041, 1043, 1049, 1055, 1057, 1059, 1066, 1078, 1081, 1088, 1094, 1102, 1122, 1128, 1130, 1135, 1137, 1146, 1151, 1153, 1156, 1157, 1162, 1166, 1172, 1181, 1197, 1198, 1212, 1215 and 1224.

² *Ibid.*, vol. 1215, No. A-13561.

¹ Nations Unies, *Recueil des Traités*, vol. 950, p. 269, ainsi que l'annexe A des volumes 958, 981, 987, 989, 1019, 1023, 1025, 1029, 1031, 1041, 1043, 1049, 1055, 1057, 1059, 1066, 1078, 1081, 1088, 1094, 1102, 1122, 1128, 1130, 1135, 1137, 1146, 1151, 1153, 1156, 1157, 1162, 1166, 1172, 1181, 1197, 1198, 1212, 1215 et 1224.

² *Ibid.*, vol. 1215, n° A-13561.